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 مهر ۹۸ کمبود 
معلم داریم

 با کشتی بازی 
سیاسی نکنید!

سرمقاله خبر
ترس بزرگی مثل آینده

هومن جعفری
بارها و بارها در سرمقاله ها از شکافت 
اجتماعی سنگینی سخن گفته بودم که ایجاد 
شده.تصادفی که در اصفهان رخ داده نمونه 
تصادفی  قصه.اینکه  همین  از  است  بزرگی 
صورت بگیرد و یک سرنشین پراید کشته 
شود و بعد قاتل وسط خیابان ها فریاد بزند 
فاجعه  همان  دهم«  می  را  اش  »دیه  که 

اخلاقی است که از آن فرار می کردیم.
بزرگ شده که  نفر طوری  اینکه یک 
فکر می کند به علت جایگاه مالی یا حتی 
از قانون است،  سیاسی خانواده اش مصون 
همان چیزی است که باید از آن ترسید.همان 
اتفاقی که نباید رخ می داد و حالا در تمام 

سطوح در حال تماشای آن هستیم.
و  ثروتمند  های  دنیا،خانواده  تمام  در 
اشرافی فرزندان خود را همین گونه تربیت 
ندارد. هم  اروپا  و  کنند.خاورمیانه  می 
ثروتمندها همیشه فکر می کنند می توانند 
همه چیز را بخرند و این همان آفت زندگی 

در رفاه است.
این اما همه ماجرا نیست.به سطح شهر 
سربزنید.به وزشگاه ها، به فضای مجازی که 
این روزها جولانگه دعواهای بی شمار آدم 
هایی است که در دوسمت میدان قرار می 

گیرند. 
آبی/قرمز

اصلاح طلب /اصول گرا
اصلاح طلب-اصول گرا/برانداز
فیمینیست / ضد فیمنیست

به  شده  ایجاد  دوقطبی  فضای  این 
شدت نگران کننده است. آدم ها به شدت 
و  آرامش  فضای  این  دارندو  مشکل  هم  با 
امنیت روانی جامعه را به مز بحران رسانده. 
پای درددل مردم بنشینید تا ببینید حال و 
رزوشان اصلا خوب نیست.همکاران خودم را 
در روزنامه های مختلف می بینم.پیک های 
موتوری که هر روز سوارشان می شوم تا به 
که  هایی  اتوبوس  و  ها  برسم.تاکسی  خانه 
که  است  این  حقیقت  شوم.  می  سوارشان 
اکثریت مردم حال خوبی ندارند.اقلیتی هم 
هستند که طبیعتا بلند با پورشه آدم بکشند 
و بعد هم به راحتی بگویند که دیه اش را 
جماعت  آن  که  است  این  درد  دهیم.  می 
کار سوارند.چه کسی  برمسند  پورشه سوار 
اگر خوب زندگی  و  پورشه بخرد  تواند  می 
اش را بررسی کنی، نبینی که جایی دستش 
به  که  هست  رفته.یکی  فرو  المال  بیت  بر 
و  ادب  برایش  است.ثروتش  ثروتمند  ذات 
شخصیت هم به همراه آورده.نوکیسه ها اما 
ثروت دارند اما ادب  آداب ثروت را ندارند.
این همان دردی است که جامعه را زخم می 
را  آدم  زند.این همان دردی است که حال 
خراب می کند. مشکل داریم آقایان.مشکل 
یکی دوتا نیست.مردم عصبی و ناامیدند.آینده 
خوبی برای خودشان متصور نیستند.حرفشان 
هم سیاسی نیست.از اقتاصد گریزانند و نالان.

وزیر اقتصاد:
 امتناع کنندگان از بازگشت 
ارز صادراتی به قوه قضاییه 

معرفی می شوند
با  دارایی،  و  اقتصادی  امور  وزیر 
 1.7 ماه،  اردیبهشت  در  اینکه  بیان 
کشور  به  صادراتی  ارز  دلار  میلیارد 
مرکزی  بانک  گفت:  است،  بازگشته 
ارز  بازگشت  به عدم  افرادی که  اسامی 
ارسال  قضاییه  قوه  به  را  دارند  اصرار 

می کند.
امور  وزیر  دژپسند«،  »فرهاد 
انتشار  به  اشاره  با  دارایی،  و  اقتصادی 
 30 بازگشت  عدم  بر  مبنی  آماری 
میلیارد دلار ارز صادراتی به کشور، اظهار 
تاریخ  برای  شده  ارائه  آمار  این  داشت: 
زمانی کنونی نیست، چراکه وزارت امور 
تاریخی  مقاطع  در  دارایی  و  اقتصادی 
خاصی آمار ارائه می دهد و این موضوع 

برای اواخر اسفندماه بود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان 
این مطلب ادامه داد: دولت ساز وکارهایی 
طراحی کرد تا این ارز به کشور بازگردد.

دژپسند با بیان اینکه در حال حاضر 
میزان ارزی که به کشور بازگشته افزایش 
ماه،  اردیبهشت  در  افزود:  است،  یافته 
به کشور  ارز صادراتی  1.7 میلیارد دلار 
برگشته و اکنون از مرز 10 میلیارد دلار 

گذشته است.
با  ای  جلسه  داد:  ادامه  وی 
خواهش  آنها  از  و  داشتم  کارآفرینان 
یکدیگر  دست  به  دست  همه  که  کردم 
اقتصاد  به  شوک  وقوع  از  مانع  و  دهیم 
ها  صادرکننده  از  و  شویم  کشور 
ارز صادراتی را به  درخواست کردیم که 

چرخه اقتصادی کشور بازگردانند.
دوازدهم،  دولت  کابینه  عضو  این 
خاطرنشان کرد: اگر تلاش شود راه های 
می  پیدا  کشور  به  ارزی  منابع  بازگشت 

شود.
شرایط  در  کرد:  تاکید  دژپسند 
ها  تحریم  از  قبل  دوران  همانند  کنونی 
بازگشت ارز به کشور کار سهل و آسانی 
نیست و موانع و مشکلاتی پیش روی آن 

وجود دارد.
مدیریت  برای  ما  داد:  ادامه  وی 
کشور به بهترین وجه باید راه های فرعی 
پیدا کنیم که خوشبختانه صادرکننده ها 
همکاری  دولت  با  که  دارند  را  عزم  این 

کرده و به مردم خدمت کنند.
با  دارایی،  و  اقتصادی  امور  وزیر 
کالا  که  کسانی  اسامی  اینکه  بر  تاکید 
صادر کرده و ارز آن را وارد کشور نکرده 
اند موجود است، تصریح کرد: گمرک و 
بانک مرکزی اسامی این افراد را دارند و 
به عدم  افرادی که  اسامی  بانک مرکزی 
بازگشت ارز اصرار دارند را به قوه قضاییه 

ارسال می کند.

با همه محدودیت ها به دنبال کسب بهترین نتیجه در المپیک و پارالمپیک 2020 هستیم

سلطانی فر: انتظار چهل ساله جامعه ورزش تحقق پیدا کرد

وزیر ارتباطات؛ خودکفایی70 درصدی شرکت های داخلی در گسترش شبکه ثابت پهن باند

اتصال 7200 روستای کشور به شبکه ملی اطلاعات

با  باید  ما  جوانان  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
افتخارات گذشته و دستاوردهایی که ورزشکاران کشور 
المپیک  اولین دوره هایی که در  از  در طول چند دهه 
آشنا  آوردند  دست  به  کشور  برای  جهانی  مسابقات  و 

شوند.
جوانان  و  ورزش  وزیر  سلطانی فر،  مسعود  دکتر 
ملی  کمیته  رییس  امیری  صالحی  سیدرضا  همراه  به 

المپیک از موزه ورزش کشور بازدید کرد.
راه اندازی  درخصوص  بازدید  این  در  سلطانی فر 
اسحاق  دکتر  حضور  با  امروز  است  قرار  که  موزه  این 
جهانگیری معاون اول رییس جمهور افتتاح شود اظهار 
امروز  ورزش  انتظار چهل ساله جامعه  بالاخره  داشت: 
تحقق پیدا کرد و عملیاتی شد، شاید حرف پر بی راهی 
ایجاد  و  راه اندازی  بحث  صورتی  درهر  و  باشیم  نگفته 
موزه ورزش، المپیک و پاراالمپیک که نزدیک به چهل  
و  دوستان  و  مختلف  دوره های  در  بود  آن  بحث  سال 
داشتند  اراده ای  رابطه  این  در  گذشته  در  مسئولین 
و  کنند  پیدا  مهم دسترسی  این  به  داشتند  تصمیم  و 

جامعه ورزش را منتفع کنند.
ریاست محترم  اراده  با  امروز  افزود:  ادامه  وی در 
کمیته ملی المپیک جناب آقای دکتر صالحی امیری، 
همکارانشان، کمیته  پاراالمپیک و همکاران ما در وزارت 
ورزش راه اندازی موزه ورزش تحقق پیدا کرد و  به امید 
و  مدال ها  کاپ ها،  جام ها،  گردآوری  با  موزه  این  خدا 
ورزش  تاریخ  حقیقت  در  و  فیلم ها  تصاویر،  یادمان ها، 
به  و   افتتاح می شود  مبارک  بسیار  روز  یک  در  ایران 
بهره برداری می رسد و انشالله مورد استفاده همه مردم 

به خصوص نسل جوان قرار می گیرد.
با  باید  ما  جوانان  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
افتخارات گذشته و دستاوردهایی که ورزشکاران کشور 
المپیک  اولین دوره هایی که در  از  در طول چند دهه 
آشنا  آوردند  دست  به  کشور  برای  جهانی  مسابقات  و 
شوند. ما تلاش کردیم که بخشی  از تاریخ ورزش ایران 
بگذاریم،  عمومی  منظر  در  و  بکشانیم  تصویر  به  را 
عنایتش مشمول حال  و  کند  لطف  امیدواریم خداوند 
همه ما بشود که ما بتوانیم به امید خدا فاز اصلی این 
موزه  جنب   در  است  جدیدی  ساختمان  که  را  موزه 
انشالله  و  کنیم  راه اندازی  آینده  سال  دو  ظرف  فعلی 

بتوانیم در یک مجموعه جامع تر و کامل تر این گنجینه 
تصاویر  و  یادمان ها  فیلم ها،  کاپ ها،  مدال ها،  ارزشمند 
را جمع آوری کنیم و در معرض دید  عموم قرار دهیم.

سلطانی فر خاطرنشان ساخت: جا دارد از اراده  ای 
و  دادند  خرج  به  صالحی امیری  دکتر  آقای  جناب  که 
آقای  جناب  المپیک  ملی  کمیته  در  ایشان  همکاران 
همه  روسای  پاراالمپیک،  کمیته  در  وفا  خسروی 
فدراسیون ها، که آمدند و بخشی از کاپ ها و یادمان ها و 
مدال ها و افتخاراتشان را ارائه و تقدیم کردند و همچنین 
مختلف  بخش های  در  که  ورزش  وزارت  در  همکارانم 
همکاری های لازم را داشتند و همچنین سازمان میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری و به ویژه جناب 
دکتر طالبیان معاون محترم میراث فرهنگی سازمان که 
از ابتدای تشکیل کارگروه مربوطه به عنوان یک عضو 
ثابت دلسوزی لازم را داشتند و همکارانشان پا به پای 
ورزشی ها برای احداث و ایجاد این موزه تلاش کردند و 
همچنین اصحاب رسانه و همه دوستان صمیمانه تقدیر 
با حضور جناب آقای  انشالله این موزه  و تشکر کنم و 
دکتر جهانگیری، معاون اول محترم ریاست جمهوری 
بعد  از روز  بهره برداری می رسد و  به  افتتاح می شود و 
از افتتاح، روز سه شنبه در خدمت مردم قرار می گیرد.

وی همچنین درخصوص برنامه های وزارت ورزش 
و کمیته ملی المپیک برای المپیک 2020 اظهار داشت: 
ما در فاصله حدود 14 ماه مانده به بازی های المپیک 

و پاراالمپیک 2020 توکیو هستیم. همان طوری که در 
گزارشات قبلی خدمت مردم خوب کشورمان و جامعه  
ورزش گزارش دادیم از حدود یک سال و نیم تا 2 سال 
ورزش،  وزارت  شامل  که  کشور  ورزش  مجموعه  قبل 
کمیته ملی المپیک و کمیته پاراالمپیک و فدراسیون ها 
است در یک مجموعه ای با عنوان ستاد عالی بازی های 
پاراالمپیک فعالیت های خودشان را در یک  المپیک و 

حرکت جمعی آغاز کردند.
وزیر ورزش و جوانان گفت: ما چند رویداد مهم را 
در این راستا در دستور کار خودمان قرار دادیم و به عنوان 
ارزیابی عملکرد ورزشکارانمان تا المپیک 2020 در مقاطع 
مختلف فکر کردیم که بایستی به عنوان یک برنامه جامع 
این را مد نظر داشته باشیم. از آن روزی که کار را شروع 
کردیم ابتدا برنامه بازی های کشور های اسلامی در باکو بود 
که با درخشش خوب قهرمانان ما در رشته های مختلف 
همراه بود و بعد بازی های ترکمنستان بود. در ترکمنستان 
که بسیاری از ورزش کارانمان در رشته های مختلف شرکت  
این  در  ارزیابی  عنوان  به  آنها  از  بسیاری  و  بودند  کرده 
درخشش  هم   آنجا  بودند  شده  اعزام  خاص  رشته های 

خوبی داشتند.
و  آسیایی  بازی های  این  دنبال  به  افزود:  وی 
برگزار  داشتیم که سال گذشته  را  پاراآسیایی جاکارتا 
اتفاقات  این دو رویداد مهم هم  شد و خوشبختانه در 
خوبی افتاد. ما در بازی های آسیایی جاکارتا بیشترین 

تعداد مدال را گرفتیم. 20 طلا، 20 نقره و 22 برنز که 
در مجموعه دوره هایی که بعد از انقلاب شرکت کرده 
بودیم بیشترین تعداد مدال بود که کسب کردیم و در 
قبل  دوره   چهارمی  عنوان  هم  پاراآسیایی  بازی های 
بازهم  و  دادیم  ارتقا  دوره  این  در  سومی  عنوان  به  را 
ورزش کاران  درخشش  شاهد  پاراآسیایی  بازی های  در 
رکوردهای  که  بودیم  مختلف  مواد  در  ایران  قهرمان 

خوبی را ثبت کردند.
در  بار  اولین  برای  سلطانی فر خاطرنشان ساخت: 
آن سطح جهان  که سطح  آسیا  مردان  و  زنان  کبدی 
قاره  همین  در  هند  مثل  جهان  قهرمانان  و  است 
هستند و در همین بازی ها شرکت داشتند ما قهرمان 
آسیا شدیم و به تعبیری قهرمان دنیا شدیم. تیم ملی 
والیبال بدون اینکه یک ست به حریفانش واگذار کند 
مجددا  سال  چند  و  چهل  از  بعد  شد.  آسیا  قهرمان 
واترپلوییست های ما در مسابقات آسیایی توانستند روی 
سکو بروند و مدال برنز را کسب کنند. در بقیه رشته ها 
هم ورزشکارانمان انصافا نتایج خیلی خوبی داشتند، هم 
خوبی  درخشش  که  کشتی  هم  و  تکواندو  هم  کاراته، 
رنگارنگ  مدال های  که  ووشو  برداری،  وزنه  داشتند، 
ارزشمندی را آوردند، مجموعا کارنامه بسیار خوبی بود 
که این سه رویداد در حقیقت تحلیل و تفصیل می شد 
برای آن چیزی که می خواهیم در آن به المپیک 2020 
توکیو به آن برسیم و با این آمادگی که به مرور دارد در 
فدراسیون های مختلف به دست می آید، ما امسال سال 
سختی را داریم از جهت اینکه برای حضور در بازی های 
المپیک باید در رشته  های مختلف کسب سهمیه کنیم، 
یعنی یا باید رکوردهای ورودی را داشته باشیم و یا در 
سکو  روی  را  ورزشکارانمان  بتوانیم  انتخابی  مسابقات 
ببریم و از طریق قهرمانی هایی که در مسابقات انتخابی  
بازی های  سهمیه  کسب  بتوانند  می آورند  دست  به 

المپیک را داشته  باشند.
وی در پایان گفت: امیدواریم سال 98 که با یک 
توام  هستیم  مواجه  هم  مالی  محدودیت های  سری 
با  بتوانیم  انشالله  که  سهمیه  کسب  بیشترین  با  شود 
و   2020 المپیک  بازی های  در  بیشتری  نفرات  تعداد 
پاراالمپیک 2020 توکیو شرکت کنیم و انشالله بتوانیم 

نتایج خوب و آبرومندی بگیریم.

تولید  در  داخلی  شرکتهای   : گفت  جهرمی  آذری  جواد  محمد 
تجهیزات نرم افزاری و سخت افزاری برای گسترش شبکه ثابت پهن باند، 
به خودکفایی 70درصدی رسیده اند. تحریم ها توسعه کشور در این بخش 

را متوقف نخواهند کرد.
همزمان با روز ارتباطات پروژه توسعه زیرساخت درون استانی شبکه 
ملی اطلاعات در 4 استان، توسط شرکت مخابرات ایران، با سرمایه گذاری 

31۶ میلیارد تومانی و با استفاده از تجهیزات تولید داخل، افتتاح شد.
درباره  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  آذری جهرمی  جواد  محمد 
این پروژه ها گفت: شرکتهای داخلی در تولید تجهیزات نرم افزاری و سخت 
70درصدی  خودکفایی  به  باند،  پهن  ثابت  شبکه  گسترش  برای  افزاری 

رسیده اند. تحریم ها توسعه کشور در این بخش را متوقف نخواهند کرد.

 400 گذاری  سرمایه  با  دیگری  پروژه  ارتباطات  روز  در  همچنین 
میلیارد تومان که از اتصال 7200 روستای کشور به شبکه ملی اطلاعات 

توسط وزیر ارتباطات رونمایی شد.
باید  آذری جهرمی درباره این طرح گفت: طبق برنامه ششم توسعه 
90 درصد روستاهای بالای 20خانوار به شبکه ملی متصل شوند. با افتتاح 

این پروژه امروز این عدد به حدود 70 درصد رسید.
رونمایی از 4 پروژه مهم وزارت ارتباطات و فناوری

گفتنی در ادامه  از 4 پروژه مهم وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات 
رونمایی شد.طرح دژفا، سپر امنیتی شبکه ملی اطلاعات، با هدف مقابله با 
حملات سایبری و نیز حمایت از تداوم خدمات دیجیتال، نخستین پروژ ای 

بود که در این روز توسط وزیر ارتباطات رونمایی شد.
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روزنامه صبح ایران

برخورد قاطع با قاچاق و احتکار بدون ترس
وزیر صنعت، معدن و تجارت دستور داد:

عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی با اشاره به نشست هیات رییسه مجلس شورای 
اسلامی درباره افزایش حقوق ها گفت که اعضای هیات رییسه بر اجرای مصوبه مجلس شورای 

اسلامی مبنی بر افزایش 400 هزار تومانی حقوق و به اضافه تا 10 درصد اصرار کردند.
علی اصغر یوسف نژاد اظهار کرد: با توجه به این که درباره میزان افزایش حقوق  کارمندان 
در سال جاری اختلاف نظرهایی وجود داشت این موضوع در جلسه هیات رییسه بحث شد و 
هیات رییسه بر افزایش 400 هزار تومانی حقوق ها به علاوه تا 10 درصد حقوق که مصوبه 

مجلس شورای اسلامی در جریان بودجه سال 1398 بود اصرار کرد.
وی اضافه کرد: قرار است فردا )دوشنبه( جلسه ای با حضور نمایندگان دیوان محاسبات، 
آقای انصاری معاون رییس جمهور و مسئولان سازمان برنامه در کمیسیون برنامه و بودجه 
با محوریت  این زمینه  ایرادات در  به رفع  تا نسبت  مجلس شورای اسلامی تشکیل شود 

افزایش 400 هزار تومانی به اضافه تا 10 درصد اقدام شود.

نمایندگان مجلس شرکت های خودروسازی را موظف 
شده،  تمام  قیمت  خودروها  فروش  هنگام  در  که  کردند 
درصد سود و قیمت قطعی را محاسبه کرده و به شورای 
عالی رقابت اعلام کنند. نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
پیشنهاد بهرام پارسایی عضو کمیسیون اصل 90 در طرح 
این  رساندند.  تصویب  به  را  خودرو  صنعت  ساماندهی 
پیشنهاد به ماده ۶ این طرح الحاق می شود که براساس آن 
شرکت های خودروسازی موظف هستند هنگام فروش، قیمت 
تمام شده خودرو، درصد سود و قیمت قطعی را محاسبه و به شورای عالی رقابت اعلام کنند. 
تخلف از این امر جرم محسوب شده و مرتکب به یکی از مجازات های تعزیزی درجه ۶ موضوع 

ماده 19 قانون مجازات اسلامی مصوب 92.2.1 محکوم می شود.

اعلام قیمت تمام شده خودروها 
به شورای عالی رقابت 

اصرار مجلس بر افزایش حقوق 
۴00هزار تومانی به اضافه تا ۱0 درصد

 کاهش هزار تنی زباله 
در تهران پس از گرانی اجناس
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نشست هیات رییسه مجلس درباره افزایش حقوق ها

شرکت های خودروسازی موظف شدند؛
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